
                                                                                                 Krobia, dnia 4 listopada 2013 r. 

 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XL/2013 
  
                  z   XL sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  28 października 2013 r. w ZSOiZ w Krobi     

=========================================================  
                   godzina rozpoczęcia :    16.30 

                    godzina zakończenia :    19.15  

                   Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.   
                    

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   

     2.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 

     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    

                    Porządek obrad sesji :   
      

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XXXVIII i XXXIX sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych               

w okresie międzysesyjnym. 

7. 

8.     

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za szczególne osiągnięcia 

pozaszkolne.  

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

 a) Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  

Alkoholowych  na 2014 rok, 

 b) przyjęcia zmian statutu związku międzygminnego pod nazwą „Komunalny 

Związek Gmin Regionu Leszczyńskiego”,  

c)  przyznania  parafii  Rzymskokatolickiej  p.w. Św. Mikołaja w Krobi dotacji 

na prace konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym Kościele                  

p.w. Św. Mikołaja w Krobi, 

d) zmiany Uchwały Nr XL/314/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 

2009 r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Krobia,  

 e)  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,   

 f)  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

g) określenia  trybu  i  zasad  postępowania  o  udzielenie  dotacji  celowej   

spółkom wodnym, sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli 

wykonywania zadań, 



 2 

h) zmiany Uchwały Nr XXXIII/264/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 

2013 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowej Gostyńskiemu, 

i)  zmiany Uchwały Nr XXX/242/2012 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 27 grudnia 

2012 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krobia na lata 2013 – 2025, 

 j)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013, 

k) nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”.   

 

  

10.  

 

 

 

  

11. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych 

przez radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach 

majątkowych przez sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu 

burmistrza. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Wolne głosy i wnioski.  

13. Zakończenie.  

                                                                 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, pracowników Urzędu oraz pozostałych zaproszonych 

gości.  

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec czego 

sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
       

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

      Przewodniczący Rady: proponuję na wniosek Burmistrza wprowadzenie do porządku obrad 

sesji rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/264/2013 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 2013 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowej Gostyńskiemu, jako pkt 9h, oraz uchwały w sprawie nadania odznaczenia 

„Zasłużony dla Gminy Krobia”, jako pkt 9k, 

      Zgłoszone zmiany porządku obrad sesji dot. : 

      - pkt 9h, przejęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych, 

      - pkt 9k, przejęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych, 

      Porządek obrad po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  

      Pierwotny porządek obrad stanowi załącznik do protokołu. 
       

      Ad. 3 Przyjęcie protokołów z XXXVIII i XXXIX sesji.       
      Protokół z XXXVIII sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.   

      Protokół z XXXIX sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 
       

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

      Burmistrz : przekazano wg właściwości interpelacje do Powiatu Gostyńskiego, na dzień 

dzisiejszy jeszcze nie mamy odpowiedzi.   
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      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.  
      L. Bem : 1. Remontowano kolejną drogę skrzyżowanie ul. Grunwaldzkiej i Powst. Wlkp. , 

czy zostanie to zakończone, czy pozostanie tak jak nadal nie zakończony trójkąt                              

ul. Miejsko-Góreckiej i Jutrosińskiej. Może należałoby dogadać się z Powiatem aby mimo 

wszystko to dokończyli. 

      2. W rowach zaczynają kłaść kable, czy są to światłowody?  

      M. Duda : na sesji wrześniowej zwracałem się o udostępnienie z Powiatu informacji dot. 

zakresu realizacji prac na drogach i zaangażowania środków finansowych w poszczególnych 

gminach oraz zadań oświatowych. Jak przedstawia się ta sprawa, ponieważ prace nad 

budżetem się zbliżają, a informacje te byłyby bardzo cenne.     

      H. Urbański : temat dotyczy bezpańskich psów w Krobi. Czy nie warto byłoby doposażyć                 

w odpowiedni sprzęt, ponieważ osoby wyłapujące je wkładają tyle siły, a efekty są żadne.  

      E. Dopierała : zlecono zakup dwóch fontann pływających. Czy to jest ciąg dalszy zadania 

związanego z rewitalizacją fosy, czy obie będą tam zamieszczone, czy też może na innym 

zbiorniku i czy będzie to jeszcze przez zimą, czy dopiero na wiosnę? 

      G. Skrobała : ponawiam interpelację z przez dwóch lat dot. drogi od Niepartu przez Dębinę 

do drogi nr 434. Sprawa dot. przycięcia krzewów w linii prostej, ponieważ tą drogą trudno 

przejechać dwóm pojazdom i trzeba zjeżdżać na pobocze zarysowując karoserię samochodu. 

Kilkakrotnie kontaktowałam się z PZD prosząc o obcięcie tych krzewów, niestety 

odpowiedź zawsze jest jedna, że brak środków i jest to droga IV, czy V kategorii. Wydaje 

mi się, że pytając dwa lata, to już drogami tej kategorii też należałoby się zająć. Proszę p. 

Burmistrza o podjęcie działań w tej sprawie. 

      R. Szulc : jadąc z Potarzycy do Krobi  zniszczony jest znak „Witamy na biskupiźnie”, oraz 

przy wjeździe do Potarzycy od strony Krobi. Proszę o naprawę tych znaków.    
 

      Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym. 

      27.09. Odbyło się szkolenie radnych w Leśnym Ośrodku Szkoleniowym w Puszczykowie                 

nt. „Jak zadbać o wizerunek urzędu, rady i własny”. Szkolenie poprowadziły panie 

współpracujące z WOKiSS w Poznaniu.  

      28.09. 9 radnych odwiedziło XXIX edycję imprezy z cyklu „Rowerem do…” zamykającą 

rowerowy sezon turystyczny w regionie śremskim. Impreza odbyła się na terenie Ośrodka 

Szkoleniowego Techniki Jazdy w Międzychodzie.   

      30.09. Przekazano uchwały Rady Miejskiej dot. skargi p. Renaty Bocheńskiej do wojewody, 

starosty, burmistrza i skarżącej. 

      1.10. Odbyła się XXXIX sesja Rady Miejskiej.  

      3.10. Uczestniczyłem w Inauguracji Roku Akademickiego Uniwersytetu III Wieku. 

      5.10. Uczestniczyłem w imprezie integracyjnej pod tytułem „Stawiamy na rodzinę”, która 

odbyła się w Stanicy myśliwskiej w ramach projektu „Aktywny zyskuje dwa razy”. 

Współorganizatorami byli : MGOPS w Krobi, Koło Gospodyń Wiejskich w Pudliszkach, 

ZSPiG w Pudliszkach oraz Stowarzyszenie Przyjaźni Szkoły OPERIS w Pudliszkach.  

     7.10. Wyznaczyłem posiedzenie wspólne komisji na dzień 17.10.2013 r. Tematy obrad                      

i projekty uchwał ws. : 

      -  maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna oraz zasad jego ustalania, 

      -  ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych, 

      - ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka u dziennego opiekuna oraz ustalenia 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka u dziennego opiekuna, 
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      - przyjęcia planu nadzoru nad żłobkiem, klubem dziecięcym oraz dziennym opiekunem. 

     10.01. Uczestniczyłem razem z przewodniczącą komisji oświaty w uroczystości Jubileuszu 

30-lecia Klubu Złotej Jesieni. 

     11.10. Uczestniczyłem w uroczystości Dnia Edukacji Narodowej w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi.  

     14.10. Uczestniczyłem w uroczystości Dnia Edukacji narodowej w Zespole Szkoły 

Podstawowej i Gimnazjum w Krobi oraz podpisałem życzenia do wszystkich przedszkoli                  

i szkół w gminie.    

     16.01. Brałem udział w spotkaniu ws. udziału Grupy Rekonstrukcyjnej w obchodach Święta 

Narodowego 11 listopada 2013 r. 

     17.10. Posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych; 

     - wręczenie nagród burmistrza nauczycielom, 

     - omówienie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na 2014 rok, 

     - projekt uchwały ws. regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Krobia.  

     Posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej z udziałem przedstawicieli spółek wodnych                  

z poszczególnych sołectw nt. funkcjonowania i problemów spółek wodnych.  

     Udział w seansie filmu „Żołnierze wyklęci” i spotkanie z reżyserem p. Zalewskim. 

     18.10. Razem z przewodniczącymi komisji Rady Miejskiej uczestniczyłem w spotkaniu                    

z firmą ACCIONA Energia i wykonawcami Farmy Wiatrowej Krobia I. 

     19.10. Radni uczestniczyli w ceremonii otwarcia Farmy Wiatrowej Krobia I. 

      21.10. Uczestniczyłem w spotkaniu z Grupą Rekonstrukcyjną z II LO z Konina oraz Krobi.  

      Radni uczestniczyli w uroczystości 74-rocznicy rozstrzelania mieszkańców Krobi i okolicy.  

      23.10. Uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym Związku Kombatantów RP 

i  Byłych Więźniów Politycznych. 

      Uczestniczyłem w spotkaniu z okazji „Dnia Seniora” zorganizowanego przez PZERiI.     

      Posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej dla omówienia projektów uchwał. 

      Posiedzenie Komisji Rewizyjnej, na którym przedstawiono protokoły pokontrolne z kontroli 

wydatków za I półrocze 2011, 2012, 2013 rok.   

      24.10. Razem z radnym Henrykiem Buszem uczestniczyłem w uroczystości z okazji                    

50-lecia pożycia małżeńskiego. 

      Radni uczestniczyli w konferencji nt. zagrożeń związanych z ewentualnym powstaniem 

kopalni węgla brunatnego. 

      27.10. Młodzieżowa Agencja Kulturalno-Rozrywkowa zaprosiła na młodzieżowy pokaz 

mody Koko Flanel.  

      28.10. Posiedzenia Komisji Budżetu dla omówienia projektów uchwał oraz Komisji 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy dla wystawienia opinii komisji ws. projektów uchwał.  
      
     Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  

K. Perdon : odbyło się Walne posiedzenie Spółdzielni Socjalnej ECOSS, której Gmina jest 

jednym z udziałowców. Czy są jakieś informacje, którymi chciałby się Pan z nami 

podzielić?  

Burmistrz : na podstawie porozumienia stron dotychczasowy prezes Spółdzielni złożył 

rezygnację z pełnionej funkcji i obecnie trwa nabór na to stanowisko, rozstrzygnięcie nastapi 

na początku listopada.  
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K. Perdon :  czy były omawiane tematy finansów spółdzielni?  

Burmistrz : tak, na każdym posiedzeniu są one omawiane, głównym dochodem są zlecenia 

realizowane przez spółdzielnię.  

A. Miałkowski :mam nadzieję, że będzie kiedyś wybudowany chodnik na ulicy Fabrycznej 

w Pudliszkach, a w sprawozdaniu jest pomyłka, nie na ul. Fabrycznej tylko na Szkolnej.   

Burmistrz : nie do końca tak jest, ponieważ odcinek chodnika na ul. Fabrycznej również był 

wykonywany. Chodnik na ul. Fabrycznej wykonany został w kooperacji z właścicielem 

nieruchomości, który zakupił materiał na gminny chodnik, warto podkreślić udział 

mieszkańców. Tego typu inicjatywy traktowane są priorytetowo i należy tego inicjatywy 

wspierać.   

E. Dopierała : ogłoszono postępowanie na wykonanie kontroli stanu technicznego dróg 

gminnych oraz opracowanie stałych projektów organizacji ruchu. Czy stan techniczny nie 

jest nam znany, albo jest potrzebna jakaś informacja do wniosku o dofinansowanie unijne 

lub planów na przyszłość?   

Burmistrz : działania podjęte są w związku z przeprowadzoną kontrolę i z zaleceń tej 

kontroli wynika, że konieczne jest opracowanie takich projektów. Czy jest to racjonalne                          

i potrzebne to kwestia dyskusyjna, natomiast są to zalecenia pokontrolne.  

G. Skrobała : ZSPiG w Krobi został zakwalifikowany do projektu „Szkoła wielkopolska”, 

proszę o informację na czym polega ten projekt.    

Burmistrz : skierowany on jest dla uczniów, którzy będą mogli zaprezentować postacie 

wybitnych wielkopolan z naszego terenu.  
 

           Ad. 8 Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za szczególne osiągnięcia 

pozaszkolne.  
Zgodnie z uchwałą Nr XXXVIII/302/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2013 r. 

stypendia za wybitne osiągnięcia pozaszkolne  w roku szkolnym 2012/2013 przewodniczący Rady, 

przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Burmistrz Krobi wręczyli  uczniom 

stypendia.  

Ponadto Grupa Teatralna „Na Fali” przedstawiła program artystyczny.  
 

Ad. 9  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  

na 2014 rok.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS M.Moskwa-Loman. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja obradowała                     

w dniu 17.10.br i wydała jednogłośnie pozytywną opinię o projekcie uchwały. 

Uchwałę Nr XL/313/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2013 r.                         

w sprawie Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych  na 2014 rok; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

b) przyjęcia zmian statutu związku międzygminnego pod nazwą „Komunalny Związek 

Gmin Regionu Leszczyńskiego”.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS A. Olejnik.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała                     

w dniu dzisiejszym i wydała jednogłośnie pozytywną opinię o projekcie uchwały.  

Uchwałę Nr XL/314/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2013 r.                         

w sprawie przyjęcia zmian statutu związku międzygminnego pod nazwą „Komunalny 

Związek Gmin Regionu Leszczyńskiego”; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
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c) przyznania  parafii  Rzymskokatolickiej  p.w. Św. Mikołaja w Krobi dotacji                          

na prace konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym Kościele                                     

p.w. Św. Mikołaja w Krobi. 

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik WSS M.Moskwa-Loman. 

Uchwałę Nr XL/315/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2013 r.                          

w sprawie przyznania  parafii  Rzymskokatolickiej  p.w. Św. Mikołaja w Krobi dotacji                    

na prace konserwatorskie i roboty budowlane w zabytkowym Kościele p.w. Św. Mikołaja                  

w Krobi; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 
 

d) zmiany Uchwały Nr XL/314/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 2009 r. 

w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym                         

dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Krobia. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy K. Szablewska. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja obradowała                     

w dniu 17.10.br i wydała jednogłośnie pozytywną opinię o projekcie uchwały. 

I. Jóźwiak : ilu uczniów otrzymuje takie stypendia? 

Kierownik MGOPS A.Krzyżostaniak : złożono ok. 100 wniosków o przyznanie stypendiów. 

Uchwałę Nr XL/316/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2013 r.                         

w sprawie  zmiany Uchwały Nr XL/314/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 sierpnia 

2009 r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 

radnych. 
 

e) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

K. Perdon : jaka jest górna stawka podatku związana z udzielaniem świadczeń 

zdrowotnych? Czy dokonano analizy jak stawka ta przedstawia się w powiecie? 

Skarbnik Gminy : taka analiza była przygotowana na ostatnim posiedzeniu komisji 

wspólnych. Na terenie naszej gminy stawka wynosiła 4,58 zł, w Gostyniu 4,59 zł,                           

w Pępowie 4,63 zł. 

Natomiast po ponownych wyliczeniach stawka na rok 2014 powinna być 4,68 zł. 

K. Perdon : nie było moją intencją aby stawka była wyższa, jeśli ten błąd by się wkradł 

konieczne byłoby ponowne podejmowanie tej uchwały.  

Skarbnik Gminy : stawka maksymalna 4,63 zł po waloryzacji tej stawki o wskaźnik 0,9 % 

wychodzi 4,68 zł. Rozumiem, że Pana pytanie dotyczyło dlaczego stawki te są o tyle niższe 

w porównaniu do stawki dot. działalności gospodarczej. Tak ustawodawca reguluje poziom 

stawki tego podatku.  

Radca prawny : ze skargi konstytucyjnej miasta Kołobrzeg, oceniając zgodność takiego 

rozwiązania, które poróżnia podmioty prowadzące działalność gospodarczą w ten sposób, że 

niektóre z nich preferuje niższą stawką podatku od nieruchomości, Trybunał nie doszukał 

się tutaj oceniając takie rozwiązania, naruszenia przepisów Konstytucji.   

Uchwałę Nr XL/317/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2013 r.                         

w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; przyjęto większością 

głosów, 14 za 1 wstrzymujący (I.  Jóźwiak),  głosowało 15 radnych. 
 

f) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  
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Uchwałę Nr XL/318/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2013 r.                           

w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

g) określenia  trybu  i  zasad  postępowania  o  udzielenie  dotacji  celowej   spółkom 

wodnym, sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zadań. 

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Naczelnik WSS M.Moskwa-Loman.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : w przedmiocie uchwały 

były i będą toczyć się dyskusje. Odbyło się spotkanie w którym uczestniczyli 

przewodniczący Spółek Wodnych z terenu gminy Krobia. Myślę, że jesteśmy przekonani co 

do jednego faktu, że nikt z nas nie może być zadowolony z obecnego systemu 

melioracyjnego jaki funkcjonuje na terenie naszej gminy. Stąd propozycja samorządu 

gminnego aby starać się wspomóc działania spółek na terenie naszej gminy. Także na 

posiedzeniu komisji Rolnictwa i Rozwoju gminy podjęto dyskusję w tym temacie aby 

pozytywnie odnieść się do propozycji p. Burmistrza, który przedłożył projekt niniejszej 

uchwały. Patrząc na potrzeby spółek to tak są nieduże środki. Wierzymy, że system ten 

ulegnie poprawie, oczywiście nie stanie się to w kilku latach. Poprzez tą uchwałę 

zaproponowane zostanę pewne zmiany w systemie melioracji na terenie gminy. Komisja                   

w przedmiocie uchwały obradowała w dniu dzisiejszym i wydała jednogłośnie pozytywną 

opinię o projekcie uchwały.    

Przewodniczący Rady : zwracamy uwagę na to, że będzie to pomoc dla funkcjonowania 

systemu melioracji szczegółowej i podstawowej. Musimy także pamiętać o tzw. małej 

retencji ponieważ Wielkopolska stepowieje i zadaniem naszym i rolników jest nie tylko 

wprowadzenie wody, ale zatrzymanie wody w różnych miejscach, aby woda służyła                             

w okresach suszy.     

Uchwałę Nr XL/319/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2013 r.                           

w sprawie  określenia  trybu  i  zasad  postępowania  o  udzielenie  dotacji  celowej   

spółkom wodnym, sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zadań; 

przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

h) zmiany Uchwały Nr XXXIII/264/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca                   

2013 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowej Gostyńskiemu. 

Uchwałę Nr XL/320/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2013 r.                           

w sprawie  zmiany Uchwały Nr XXXIII/264/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 

2013 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowej Gostyńskiemu; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

i) zmiany Uchwały Nr XXX/242/2012 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 27 grudnia 2012 

roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 

2013 – 2025. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Uchwałę Nr XL/321/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2013 r.                            

w sprawie  zmiany Uchwały Nr XXX/242/2012 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 27 grudnia 

2012 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 

2013 – 2025; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
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j) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Uchwałę Nr XL/322/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2013 r.                            

w sprawie  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 

 

k) nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr XL/323/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2013 r.                            

w sprawie  nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 15 radnych. 
 

Ad. 10 Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych 

przez radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych 

przez sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych 

gminy oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza. 

Informacje odczytał Przewodniczący Rady, które stanowią załączniki nr 2-6                             

do niniejszego protokołu.  
 

Ad. 11  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : odpowiadając na interpelacje radnego L. Bema to temat jest monitorowany, 

złożone są deklaracje firmy o zakończeniu realizacji skrzyżowania ul. Powst.Wlkp.                          

i Grunwaldzkiej. Zaznaczam, że przebudowa drogi 434 jest cały czas w trakcie realizacji. 

Na bieżąco z własnej inicjatywy ale także  po interwencji od mieszkańców zwracamy uwagę 

na pewne działania i wiele z nich  jest realizowanych. 

Wzdłuż drogi 434 również realizowane są prace związane z szerokopasmowym dostępem 

do Internetu i na tych odcinkach układane są światłowody. Jeśli będzie koniczność realizacji 

tych prac w pasie chodnika, to przywracane będzie do stanu pierwotnego.  

Odpowiadając na interpelację radnego M. Dudy dot. informacji o realizacji i finansowaniu 

prac na drogach powiatowych, to złożono ponownie pismo do Powiatu o zweryfikowanie 

przesłanej odpowiedzi i jeszcze nie ma ostatecznej informacji.  

Odpowiadając na interpelację radnego H. Urbańskiego dot. tematu wyłapywania 

bezpańskich psów, to na dzień dzisiejszy Spółdzielnia Socjalna ECOSS świadczy te usługi.  

Być może warto byłoby się zastanowić nad doposażeniem w lepszy sprzęt, który pozwalałby 

na usprawnienie ich wyłapywania. Należy zwrócić na ilość i częstotliwość realizowania tego 

typu sług. Część z tych wyłapanych psów, to nie jest bezpańskich, bo mają właścicieli.  

Odpowiadając na interpelację radnej E. Dopierała : w ramach rewitalizacji wyspy 

kasztelańskiej zakupiono dwie fontanny, których zainstalowanie na fosie zaplanowano 

jeszcze w tym roku.  

Odpowiadając na interpelację radnej G. Skrobała : sprawę wycinku krzewów przy drodze 

powiatowej przekażemy ponownie wg właściwości do zarządcy drogi. 

Odpowiadając na interpelację radnej R. Szulc, to naprawa oznaczeń drogowych „Witamy na 

biskupiźnie” zlecona została Spółdzielni Socjalnej ECOSS. 

Uzupełniając odpowiedź na interpelację radnego L. Bema, to chciałem odnieść się do 

tematu ul. Miejsko-Góreckiej i Jutrosińskiej. W ramach przebudowy kanalizacji sanitarnej 

na terenie gminy Krobia planowane było położenie dywanika na całym skrzyżowaniu tych 

ulic, możliwość była pozyskania środków ze źródła zewnętrznego i środków Unijnych na 
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ten cel i miała być zrealizowana jego przebudowa za względu na poprawę bezpieczeństwa. 

Czasami też wymagam cierpliwości od mieszkańców przy realizacji naszych przedsięwzięć 

i też mam ją w stosunku do realizacji przebudowy tego skrzyżowania. Wielokrotnie 

monitowałem ten temat podczas rozmów w Starostwie i oczekujemy, że w pełni 

zrealizowane to zostanie przez zarządcę drogi.   

Przewodniczący Rady : odnośnie tematu bezpańskich psów, to w moim ostatnim zakładzie 

pracy praktyka była taka, że ustalono kwotę np. 50 zł za chwycenie psa, a jeśli właściciel się 

po niego zwrócił musiał także ponieść koszty szczepień i dziennego pobytu w przytulisku.       
 

Ad. 12  Wolne głosy i wnioski.  

Nie zgłoszono.  
 

Ad. 13  Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XL sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
     
   Protokół sporządziła :      

      Aurelia Sikorska   


